
Agent Pastore: Niemożliwe by odszedł zimą do Chin
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Javier Pastore wpadł w wir kontuzji, które trzymają go z dala od boiska

przez zbyt długi czas i kilka godzin temu przesłał do kibiców Giallorossich

wiadomość w mediach społecznościowych: "Bądźcie blisko mnie".

W ostatnim okresie pojawia się wiele pogłosek, w tym o jego transferze do Chin czy

też o tym, że uda się na daleki wschód, aby być leczonym przez Eduardo Santona,

który rozwiązał świetnie podobną kontuzję łydki u Davida Luiza. Tymczasem

niespodziewanie El Flaco został odsunięty na bok przed meczem z Sampdorią z

powodu powrotu problemów mięśniowych. Redakcja Pagine Romaniste

skontaktowała się z agentem gracza, Marcelo Simonianem, który wyjaśnił sytuację:

- Jest niemożliwym, aby Javier odszedł w styczniu do Chin. Kontuzja? Teraz czuje się

dużo lepiej, wróci na boisko po przerwie reprezentacyjnej.
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